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Protokół Nr 9/07 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 24 kwietnia 2007 r. 
 
Ad. 1 
Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący 

Komisji Pan Henryk Sadzki, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 
Ad. 2 

Obecni: 

• Przewodniczący Komisji    Henryk Sadzki 

• Członkowie:     Krzysztof Deutsch 

       Jarosław Jędrkowiak 

       Leszek Kamiński 

       Robert Marcinkowski 

                                                                                  Kazimierz Musielak 

       Elżbieta Palka 

        Krzysztof Wachowiak 

         

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Na posiedzenie Komisji zostali zaproszeni goście: 

• Starosta Gostyński Pan Andrzej Pospieszyński, 

• Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak, 

• Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pan 

Krzysztof Nowaczyk, 

• Prezes Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych w Gostyniu Pani Aneta 

Karkosz. 

 
Ad. 3 
 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił porządek posiedzenia Komisji. 

W wyniku głosowania porządek został przyjęty 8 głosami „za” przy nieobecności 
Radnego Pana Roberta Marcinkowskiego. 
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Ad. 4 
 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił protokół Nr 7/07 z posiedzenia Komisji. 
W wyniku głosowania protokół został przyjęty głosami 8 „za” przy nieobecności 
Radnego Pana Roberta Marcinkowskiego. 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił protokół Nr 8/07 z posiedzenia Komisji. 

W wyniku głosowania protokół został przyjęty głosami 8 „za” przy nieobecności 
Radnego Pana Roberta Marcinkowskiego. 
 
Ad. 5 
 
Spotkanie z Prezesem Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych w Gostyniu Panią 

Anetą Karkosz. 

 
Pani Aneta Karkosz podziękowała za zaproszenie na posiedzenie Komisji. 

Scharakteryzowała działalność Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych. Kapitał 

wynosi 2 mln 235 tys. zł. Udzielono 164 poręczeń kredytowych o wartości 5 mln 696 tys zł. 

Zauważyła, że Fundusz rozwija się bardzo dynamicznie i w I półroczu 2007 r. udzielono 

więcej poręczeń niż w 2005 r. Ta sytuacja grozi niewypłacalnością Funduszu, dlatego 

potrzebne jest wsparcie finansowe ze strony udziałowców.  

 
Na posiedzenie przybył Radny Pan Robert Marcinkowski. 

 

Wyjaśniła strukturę poręczeń kredytowych, które dotyczyły takich dziedzin jak handel, usługi, 

produkcja, budownictwo. W przypadku wielkości zatrudnienia poręczenia udzielane są 

firmom zatrudniającym powyżej 5 osób. Natomiast w większości przypadków udzielony 

kredyt przeznaczany jest na rozwijanie działalności gospodarczej.  

 
Radny Pan Mirosław Waluś zapytał o odsetek udzielonych poręczeń w powiatach, w 

których brak udziałowców. 
Pani Aneta Karkosz odpowiedziała, że udzielono poręczeń w powiecie pleszewskim, 

jarocińskim, górowskim na łączną kwotę 137 tys zł. Jednak po deklaracji o nie przystąpieniu 

do Funduszu więcej poręczeń tym powiatom nie udzielono. Gminie Wschowa udzielono 100 

tys zł kredytu po jej przystąpieniu do Funduszu. Poręczenia dla udziałowców wynoszą 13 

mln zł. Zgodnie z decyzją Walnego Zgromadzenia w pierwszej kolejności udziela się 

poręczeń udziałowcom Funduszu ze względu na ograniczoność środków.  
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Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał o szkodowość Funduszu oraz czy środki 

pierwotne już są uruchomione. 
Pani Aneta Karkosz wyjaśniła, że szkodowość wynosi 0,09%. Natomiast zaangażowane w 

2003 r. środki finansowe zostały już uwolnione. W portfelu poręczeń znajduje się 10 mln zł. 

Poinformowała, że więcej udziela się poręczeń niż wpływa środków, dlatego brakuje 

pieniędzy. 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał o kwotę, która byłaby satysfakcjonująca. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński złożył deklarację pomocy w rozmowach z innymi 

powiatami, by przyłączyły się do Funduszu.  
Pani Aneta Karkosz podziękowała za chęć pomocy. Zaznaczyła również, że pomoc 

finansowa będzie bardzo pomocna. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zauważył, że pomysł utworzenia Funduszu powstał w 

poprzedniej kadencji Rady Powiatu i okazał się sukcesem. Podkreślił, że Powiat Gostyński 

jest ojcem Funduszu. 
Pani Aneta Karkosz uwypukliła sukcesy Funduszu. Wymieniła przystąpienie do tej 

inicjatywy Banku Gospodarstwa Krajowego, uzyskanie wyróżnienia Ministra Gospodarki i 

Pracy, wkład finansowy Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości – 3 mln zł. Dodała, że 

Fundusz jest Laureatem nagrody gospodarczej Województwa Wielkopolskiego. Fundusz 

zajmuje 2 miejsce według rankingu Banku Gospodarstwa Krajowego, tuż po funduszu 

mazowieckim. 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak wyraził opinię, że Fundusz jest realnym wsparciem 

przedsiębiorczości i jego działalność powinna być kontynuowana. Zaapelował o zdobycie 

środków finansowych, by wesprzeć Fundusz. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński poprosił Komisję o wyrażenie opinii w sprawie 

wsparcia finansowego Funduszu przez Powiat Gostyński. 
Radny Pan Robert Marcinkowski opowiedział się za wsparciem finansowym. 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki wyraził opinię, iż Powiat powinien wspierać Fundusz, 

gdyż prężnie się rozwija. 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zauważył, iż działalność Funduszu dostarcza Powiatowi 

promocji i prestiżu, a ponadto wspiera przedsiębiorczość. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński stwierdził, że Powiat nie stać na duże kwoty, gdyż 

wymagałoby to zaciągnięcie kredytu. Starosta zaproponował, aby wrócić do tematu w II 

półroczu, ponieważ w chwili obecnej możliwości są ograniczone. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zauważył, że czasami nawet małą kwotą można pomóc. 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak wyraził opinię, iż warto rozmawiać i przekonywać inne 

powiaty, lecz samemu dając przykład. Radny stoi na stanowisku, by znaleźć środki 

finansowe i wesprzeć Fundusz.  
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Przewodniczący Pan Henryk Sadzki zgłosił wniosek do Zarządu Powiatu o 
rozpatrzenie możliwości dofinansowania w II półroczu Samorządowego Funduszu 
Poręczeń Kredytowych w Gostyniu. 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał wniosek pod głosowanie. 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty 8 głosami „za” i 1 „wstrzymującym”. 
 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał o termin powrotu do rozmów na temat 

dofinansowania Funduszu. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński odpowiedział, że do tematu można wrócić na 

przełomie sierpnia / września po przyjęciu sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze. 

Starosta ma nadzieję, że znajdą się środki finansowe. 

 
Ad. 6 a 
 

Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2006 r. przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani 

Eleonora Gościniak. 

 

Rada Powiatu Gostyńskiego Uchwałą Nr XXXVIII/277/05 z dnia 29 grudnia 2005 

roku uchwaliła budżet na 2006 r.: 

po stronie planowanych dochodów w kwocie 45.295.567 zł 

po stronie planowanych wydatków w kwocie 51.258.477 zł. 

Planowany deficyt wynosił 5.962.910 zł. 

W ciągu roku 2006 dokonywano zmian w planie dochodów i na koniec roku 2006 plan 

dochodów zwiększył się o kwotę 3.826.738 zł. Na dzień 31.12.2006 r. wyniósł 49.122.305 zł. 

Zmiany dotyczyły zmian dotacji celowych na zadania z zakresu administracji rządowej 

wykonywane przez powiat, dotacji na realizację bieżących zadań własnych powiatu, 

zwiększenia dotacji z budżetu na dofinansowanie inwestycji, zwiększenia dotacji z gmin, 

otrzymania pomocy finansowej z gmin, otrzymania dotacji z funduszy celowych, części 

oświatowej subwencji ogólnej i części równoważącej subwencji ogólnej, zmian dochodów 

własnych oraz zmian w budżecie, polegających na przeniesieniach planowanych wydatków, 

rozdysponowaniu rezerw. 

Po dokonanych zmianach plan po stronie dochodów na dzień 31 grudnia 2006 roku wynosił 

49.122.305 zł. 
Wykonanie budżetu po stronie dochodów na dzień 31 grudnia 2006 roku wynosiło 

49.482.652,58 zł, co stanowi 100,73 % w stosunku do planu. 

Po dokonanych zmianach plan po stronie wydatków na dzień 31 grudnia 2006 roku wynosił 

56.964.792 zł. 
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Wykonanie budżetu po stronie wydatków na dzień 31 grudnia 2006 roku wynosiło 

55.078.761,97 zł, co stanowi 96,69 % w stosunku do planu. 

Planowany deficyt budżetowy na koniec 2006 roku wynosił 7.842.487 zł. Planowanym 

źródłem pokrycia deficytu były wolne środki z lat ubiegłych w kwocie 1.651.369,29 zł, kredyt 

bankowy i pożyczka z WFOŚiGW. 

Na koniec roku 2006 wystąpił deficyt budżetowy w wysokości 5.596.109,39 zł. 

 

Planowane przychody na koniec roku 2006 w kwocie 10.177.801 zł to: 

- kredyt - 7.926.432 zł,  

- pożyczka z WFOŚiGW - 100.000 zł,  

- spłata pożyczki udzielonej SP ZOZ - 500.000 zł,  

wolne środki z lat ubiegłych – 1.651.369 zł. 

 

Wykonane przychody na koniec roku 2006 wynosiły 9.950.562,29 zł, z tego:  

 - kredyt bankowy w wysokości 1.199.193 zł - zaciągnięty w Banku Ochrony 

Środowiska w Ostrowie Wlkp.,  

- kredyt bankowy w wysokości 6.500.000 zł - zaciągnięty w Banku Gospodarstwa Krajowego 

w Poznaniu,  

 - pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

- 100.000 zł, 

 - spłata pożyczki przez SP ZOZ - 500.000 zł, 

 - wolne środki z lat ubiegłych – 1.651.369,29 zł. 

Planowane rozchody na koniec roku 2006 w kwocie 2.335.314 zł to:  

spłaty rat kredytów i pożyczek - 1.835.314 zł i pożyczka dla SP ZOZ 500.000 zł. 

 

Wykonane rozchody na koniec roku 2006 wynoszą 2.297.204,64 zł : 

 - spłaty rat kredytów i pożyczek – 1.797.204,64 zł (kredyt z roku 2003 – raty 

811.531,88 zł, kredyt z roku 2004 – raty 769.230,76 zł, kredyt z roku 2005 – raty 207.692 zł, 

pożyczka z WFOŚiGW z roku 2005 - 8.750 zł) – w roku 2006 zostało umorzone 25 % 

pożyczki z roku 2004 w wysokości 38.109,20 zł, 

- pożyczka dla SP ZOZ - 500.000 zł. 

 
Wolne środki jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu j.s.t. 

wynikające z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych na koniec roku 2006 wynoszą 

2.057.248,26 zł. 
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Zadłużenie powiatu na dzień 31 grudnia 2006 roku wynosi 11.890.212,55 zł. 

Kwota ta wynika z zaciągniętych kredytów i pożyczek: 

Zaciągnięte kredyty i pożyczki 

Pozostało do spłaty 
 
rok 2004 
kredyt na inwestycje    bank BGK  2.500.000 zł   

1.538.461,55 zł 
rok 2005 
kredyt na inwestycje   bank BOŚ  2.700.000 zł   2.492.308 zł 

pożyczka  WFOŚiGW          69.000 zł        60.250 zł 

  
rok 2006 
kredyt na inwestycje bank BGK 6.500.000 zł  

 6.500.000 zł  
 
kredyt na inwestycje   bank BOŚ    1.199.193 zł  

1.199.193 zł 

pożyczka WFOŚiGW           100.000 zł       

100.000 zł 

  

W ciągu roku Zarząd udzielał poręczeń pożyczek na zakup leków dla SP ZOZ. Na koniec 

2006 roku wartość poręczeń wynosiła 68.468,17 zł. 

 
Wykonanie dochodów na koniec roku wynosiło 49.482.652,58 zł, co stanowi 100,73 %  

w stosunku do planu. 

 

Planowane wydatki budżetu Powiatu Gostyńskiego po zmianach na dzień 31.12.2006 roku 

wynosiły 56.964.792 zł, wykonanie natomiast wynosi 55.078.761,97 zł, co stanowi 96,69 % w 

stosunku do planu. 

Wydatki bieżące zrealizowano w wysokości 44.997.058,35 zł, co stanowi 81,70 % wykonania 

wydatków ogółem. 

Wydatki majątkowe zrealizowano w wysokości 10.081.703,62 zł, co stanowi 18,30 % 

wykonania wydatków ogółem. 
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Skarbnik Pani Eleonora Gościniak zapoznała radnych z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 

2006 r. 
Radna Pani Elżbieta Palka zapytała czy było konieczne wyczerpanie w grudniu 2006 r. 

całej linii kredytowej. 
Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że dopiero w styczniu wyjaśniła się 

kwota nadwyżki i trudno było przewidzieć jak wysoka ona będzie. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński zauważył, że sprawozdanie dotyczy roku 2006, w 

którym urzędował Zarząd poprzedniej kadencji Rady Powiatu. 

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie sprawozdanie z 
wykonania budżetu powiatu za 2006 r. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta 7 głosami „za” i 2 „wstrzymującymi”. 
 
Ad. 6 b 
 
Roczne sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Gostyniu. 

 
Posiedzenie opuścił Radny Pan Kazimierz Musielak. 

 
Radna Pani Elżbieta Palka zwróciła uwagę, że na szpital w Poniecu zmniejszono środki 

finansowe. 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki stwierdził, że pozostałe wątpliwości radnych wyjaśni 

Dyrektor SPZOZ na sesji Rady Powiatu Gostyńskiego.  

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie roczne sprawozdanie 
finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu. 
W wyniku głosowania sprawozdanie zostało zatwierdzone głosami 5 „za” i 3 
„wstrzymującymi” przy nieobecności Radnego Pana Kazimierza Musielaka. 
 
Ad. 6 c 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie na 

2007 r. przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 
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Zarząd na posiedzeniu w dniu 12 kwietnia 2007 roku przyjął projekt uchwały Rady 

Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2007 rok. 

 

I. Zmiany w planie dochodów 

      

1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 100.000 zł z tytułu pomocy finansowej od gminy 

Pępowo na budowę chodników we wsi Wilkonice i Siedlec - dz. 600 rozdz. 60014  

      § 6300. 

2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 40.306 zł z tyt. realizacji projektów współpracy 

Polsko – Niemieckiej i Polsko Ukraińskiej wymiany młodzieży - dz. 801 rozdz. 80120 § 

2700. 

 

II. Zmiany w planie wydatków 

 

1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 100.000 zł na budowę chodników we wsi 

Wilkonice – 50.000 zł i Siedlec - 50.000 zł - dz. 600 rozdz. 60014 § 6050. 

2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 40.306 zł na wydatki związane z realizacją 

projektów współpracy Polsko – Niemieckiej i Polsko Ukraińskiej wymiany młodzieży -

dz. 801 rozdz. 80120.  

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 600 zł w ZSS w Brzeziu na dopłatę do czynszu 

emerytowanego nauczyciela w związku ze wzrostem kosztów – dz. 801 rozdz. 80111  

      § 4300. 

4. Zwiększenie wydatków o kwotę 5.551 zł na ZFSS w ZSOiZ w Krobi – dz. 801 rozdz. 

80120 § 4440 – 1.799 zł i rozdz. 80130 § 4440. – 3.752 zł. 

5. Zwiększenie wydatków o kwotę 5.000 zł na naprawę drzwi wejściowych do budynku 

przy ul. Poznańskiej 200 – dz. 700 rozdz. 70005 § 4270.  

6. Zmniejszenie rezerwy na zadania oświatowe o kwotę 6.151 zł i rezerwy ogólnej o 

kwotę 5.000 zł – dz. 758 rodz. 75818 § 4810. 

 

 

III. W załączniku nr 3 Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2007-2009: 

a) w programie I Infrastruktura drogowa 

- w poz. 8 „Budowa chodnika dr 4907 P wieś Wilkonice” zadanie zwiększono o 

kwotę 50.000 zł, 

- w poz. 9 „Budowa chodnika dr 4907 P wieś Siedlec” zadanie zwiększono o 

kwotę 50.000 zł. 
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IV. Dokonuje się zmian w załączniku „Plan przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej”. 

 

Zarząd wnosi o przyjęcie projektu uchwały. 

 

Radna Pani Elżbieta Palka zapytała czy w rezerwie oświatowej przewidziane zostały środki 

na odprawy dla nauczycieli przechodzących na wcześniejsze emerytury. 
Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że w maju wypłacone zostaną podwyżki 

wynagrodzeń dla nauczycieli i w czerwcu poznamy skutki finansowe tych podwyżek. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zauważył, że zapewne będzie brakować środków 

finansowych, gdyż Minister Edukacji Narodowej przeznaczył mniej pieniędzy niż ich 

potrzeba. 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał o rezerwacje środków na utrzymanie karetki 

pogotowia. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński poinformował, że przeprowadzono analizę 

wykorzystania III karetki pogotowia. Stwierdzono, że karetka ta była wzywana do lekkich 

przypadków, przeważnie służyła jako środek transportu. Starostwa nie stać na utrzymywanie 

dodatkowej karetki pogotowia. Natomiast plan ratownictwa medycznego Województwa 

Wielkopolskiego przewiduje tylko dwie karetki na terenie Powiatu Gostyńskiego jako 

wystarczające. Starosta wspomniał również o zakupie karetki pogotowia z Powiatu 

Unterallgau w Niemczech. 
Radna Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że liczba wezwań karetki się nie zmniejszy, gdyż 

lekarz nie odmówi wyjazdu. Dodała również, że zgodnie z obowiązującymi przepisami w 

karetkach wypadkowych wystarczy ratownik, a nie jak przedtem lekarz, co obniża koszty 

utrzymania karetki.  
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński wyraził opinię, iż 400 tys. zł stanowiące koszt 

utrzymania III karetki lepiej przeznaczyć na unowocześnienie pozostałych. Ponadto brakuje 

lekarzy do pełnienia dyżurów w stacjonujących karetkach. 
Radna Pani Elżbieta Palka zauważyła, iż warto wysłać petycję do Wojewody 

Wielkopolskiego ze stanowiskiem Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie dodatkowej karetki 

na terenie Powiatu Gostyńskiego. 

Radny Pan Mirosław Waluś wyraził wątpliwości dotyczące nowego planu ratownictwa 

medycznego, bowiem w roku 2006 jedna karetka pogotowia stacjonowała w Krobi ze 

względu na zabezpieczenie południowej części Powiatu. Natomiast w chwili obecnej 

Wojewoda nie widzi już takiej potrzeby i obydwie karetki stacjonują w Gostyniu. Radny 
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zastanawiał się nad losem pomieszczeń bezpłatnie udostępnionych przez Burmistrza Krobi 

dla załogi stacjonującej karetki pogotowia, bowiem zgodnie z planem w roku 2008 jedna z 

karetek pogotowia ma powrócić do Krobi. Radny stwierdził, że Burmistrz Krobi może nie 

będzie chciał utrzymywać nieużytkowanych pomieszczeń do roku 2008. 
Radny Pan Krzysztof Deutsch zastanawiał się, dlaczego zdarza się, że karetka stoi i nie 

wyjeżdża do pacjentów, a mimo tego koszty utrzymania są wysokie. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński poinformował zebranych, iż zlecił przeprowadzenie 

kontroli wykorzystania środków finansowych przeznaczanych na karetki pogotowia. 
Radna Pani Elżbieta Palka powiedziała, że Wojewoda przeznacza więcej pieniędzy na 

karetki niż Dyrektor SPZOZ w Gostyniu wykorzystuje. Nie znaczy to jednak, że te środki 

przepadają, lecz są przeznaczane na uzupełnienie budżetu oddziałów, gdzie pieniędzy jest 

za mało. 

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie na 2007 r. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta głosami 8 „za” przy nieobecności 
Radnego Pana Kazimierza Musielaka.  
 
Ad. 6 d 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/06 Rady 

Powiatu Gostyńskiego z dnia 28 grudnia 2006 r. w sprawie zatwierdzenia projektu 

zestawienia przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej na 2007 rok przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

 

Przygotowana zmiana do Uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr III/16/06 z dnia 28 

grudnia 2006 r. polega na przekazaniu środków w kwocie 10.000 zł w formie dotacji na 

remont spalonej oczyszczalni ścieków w Skoraszewicach gmina Pępowo. 

 Ponadto w związku z tym, że wpływy na konto Powiatowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w 2006 r. wyniosły 222.010 zł, prognozowany na kwotę 

585 zł stan początkowy środków pieniężnych na rok 2007 urealnić i zmienić na kwotę 

53.523,03 zł 

Zarząd przedkłada projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia przychodów i wydatków 

Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

 
Radna Pani Elżbieta Palka zapytała o powody wycofania przez Radnego Pana Roberta 

Marcinkowskiego wniosku w sprawie zatrzymania akcji ratowania kasztanowców. 
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Radny Pan Robert Marcinkowski odpowiedział, że uzyskał odpowiedź na interpelację. 

Uzyskał opinię Naczelnika Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pana 

Andrzeja Szumskiego, który opierając się na opiniach specjalistów stwierdził, że doniesienia 

prasy są wyolbrzymione. 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński poinformował, że w chwili obecnej taka akcja nie jest 

potrzebna ze względu na zmniejszenie liczby szkodników. 

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/06 Rady Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 28 grudnia 2006 r. w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia 
przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej na 2007 rok. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta głosami 9 „za”.  
 
Ad. 6 e 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego Nr XXXIX/289/06 z dnia 26 stycznia 2006 r. w sprawie określenia zasad, trybu 

udzielenia i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty, 

Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pan Krzysztof Nowaczyk. 

 

W uchwale Rady Powiatu z dnia 26 stycznia 2006 r. określono termin składnia 

wniosków o dotacje na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru: do 15 września roku poprzedzającego rok przyznania 

dotacji. Jednakże decyzje dotyczące podjęcia prac przez ewentualnych wnioskodawców są 

uzależnione od wielu czynników zewnętrznych. Obok dotacji z budżetu Powiatu konieczne 

jest pozyskanie innych, zwykle dużo większych środków. Wnioskodawcy nie składają 

wniosków, bo sami nie posiadają własnych środków. Dopiero w chwili ich zdobycia mogą 

złożyć wniosek. Nie zawsze przypada to w terminie określonym w uchwale. 

W związku z powyższym określenie tylko jednego, stałego terminu składania wniosków o 

dotacje okazuje się być nie zawsze dostosowane do potrzeb w zakresie konserwacji 

zabytków. 

 Ochrona zabytków jako cennego, wspólnego dobra kultury jest ważnym zadaniem 

Powiatu. Stały termin składnia wniosków porządkuje ich napływ, nie powinien jednak 

stanowić ograniczenia dla inicjatywy wspierania ochrony zbytków. W sytuacji ograniczonej 

liczby wniosków pożądana jest możliwość zaopiniowania przez Zarząd Powiatu i 
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przedłożenia Radzie Powiatu wniosków, które wpłynęły po 15 września roku 

poprzedzającego rok przyznania dotacji. 

 
Radna Pani Elżbieta Palka zauważyła, że zapis „dostateczna liczba wniosków” oraz 

„rozpatrzyć po terminie” jest nieprecyzyjny.  
Radny Pan Robert Marcinkowski złożył wniosek, by § 5 ust 6 uzyskał brzmienie: „W razie 

braku wniosków lub niewyczerpania środków przeznaczonych na ten cel, Zarząd Powiatu 

może zaopiniować i przedłożyć Radzie Powiatu do rozpatrzenia wnioski, które wpłynęły po 

terminie określonym w ust. 1”. 
Radny Pan Mirosław Waluś zaproponował inne brzmienie: w uzasadnionych przypadkach 

Zarząd Powiatu może przedłożyć Radzie Powiatu wnioski złożone po terminie. 
Radna Pani Elżbieta Palka zapytała czy złożone zostały wnioski po terminie. 

Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk odpowiedział, że złożono jeden wniosek, który 

dotyczył świetlicy przykościelnej w Strzelcach. 

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie wniosek do projektu 
uchwały o treści: Proponuje się brzmienie § 5 ust. 6 uchwały Nr XXXIX/289/06 Rady 
Powiatu Gostyńskiego z dnia 26 stycznia 2006 r. w sprawie określenia zasad, trybu 
udzielenia i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków o treści: „W razie braku 
wniosków lub niewyczerpania środków przeznaczonych na ten cel, Zarząd Powiatu 
może zaopiniować i przedłożyć Radzie Powiatu do rozpatrzenia wnioski, które 
wpłynęły po terminie określonym w ust. 1”. 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty 8 głosami „za” i 1 „wstrzymującym”. 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr 
XXXIX/289/06 z dnia 26 stycznia 2006 r. w sprawie określenia zasad, trybu udzielania i 
rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta głosami 8 za” i 1 „wstrzymującym”. 
 
Ad. 6 f 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Piaski przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 
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Skarbnik Pani Eleonora Gościniak wyjaśniła, iż kwestia ta dotyczy przekazania 21 187 zł 

na Warsztaty Terapii Zajęciowej w Piaskach. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag.  

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piaski. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta 8 głosami „za” przy nieobecności 
Radnego Pana Kazimierza Musielaka. 
 
Ad. 7 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki odczytał pismo Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg 

w Gostyniu Pana Grzegorza Mayera stanowiące odpowiedź na zapytanie Radnego Pana 

Leszka Kamińskiego dotyczące firm, które wykonują prace remontowe na drogach 

powiatowych. 

 
Ad. 8 
 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki podziękował obecnym za przybycie, po czym zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 
                                                                           Przewodnicz ący Komisji 
                                                        Bud żetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 
 
                                                                                  Henryk Sadzki  
 
 
Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 

 

 


